



Electrosa Group

Electrosa Group is engaged in research & development, engineering, production, distribution, innovation, and technology products and solutions. One of Electrosa Group's new projects is VRium Robotics and VR Amusement Park opening in Baldwin County, Alabama Summer 2022.

VRium Robotics and VR Amusement Park will offer over 20 different types of VR (Virtual Reality) and AR (Augmented Reality) experiences for all ages, 7D Interactive Cinema, and more and our VRium Robotics Squad, Sophia, STOHI, and Bearbot.

Laura Valentina Piza is the Opening Operating Manager for VRium Robotics and VR Amusement Park. Laura is leading all operations including logistics, hiring, customer service, food and beverage, events, and more working alongside Cengiz Avci, owner of VRium Techno Park LLC and President of Electrosa Group. Electrosa Group is also working on developing its own free-roam VR games and creating Electrosa Group Workshop of Big Dreams, a new development by Electrosa Group dedicated to robotics and VR and the technology behind it, along with other technologies that create Big Dreams.

VRium by Electrosa Group is already planning a franchising model to bring immersive entertainment technologies and robotics all over the world! Globally, Location-Based Entertainment will be a 30.29-million-dollar market by the end of 2028, and we are excited to talk about this franchise opportunity in Africa.

Electrosa Group est engagé dans la recherche et le développement, l'ingénierie, la production, la distribution, l'innovation et les produits et solutions technologiques. L'un des nouveaux projets d'Electrosa Group est le VRium Robotics et VR Amusement Park qui ouvrira ses portes à Baldwin County, en Alabama, à l'été 2022.

Le parc d'attractions VRium Robotics et VR offrira plus de 20 différents types d'expériences VR (réalité virtuelle) et AR (réalité augmentée) pour tous les âges, un cinéma interactif 7D, et plus encore, et notre équipe VRium Robotics, Sophia, STOHI, et Bearbot.

Laura Valentina Piza est la directrice des opérations d'ouverture du VRium Robotics et du VR Amusement Park. Laura dirige toutes les opérations, y compris la logistique, le recrutement, le service clientèle, la restauration, les événements, etc., aux côtés de Cengiz Avci, propriétaire de VRium Techno Park LLC et président d'Electrosa Group. Electrosa Group travaille également au développement de ses propres jeux VR en chambre libre et à la création de l'Electrosa Group Workshop of Big Dreams, un nouveau développement d'Electrosa Group consacré à la robotique, à la RV et à la technologie qui la sous-tend, ainsi qu'à d'autres technologies qui créent de grands rêves.

VRium d'Electrosa Group prévoit déjà un modèle de franchisage pour apporter les technologies de divertissement immersif et la robotique dans le monde entier ! À l'échelle mondiale, le divertissement basé sur la localisation représentera un marché de 30,29 millions de dollars d'ici la fin de 2028, et nous sommes ravis de parler de cette opportunité de franchise à l'Afrique.